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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Åsa Regnér (S)

2017/18:24 Polygama äktenskap

Under 2016 fanns det 300 fall av polygami och bigami registrerade hos 
Skatteverket. I sin tur innebär detta att kommuner runt om i landet kommer, om 
de inte redan har gjort det, att konfronteras med fall av månggifte när 
anhöriginvandringen ökar. Månggifte, eller den term som används i 
brottsbalken, tvegifte, är sedan början av 1960-talet förbjudet enligt svensk lag. 
Problematiken som vi nu ser är att antalet polygama äktenskap ökar och att det 
exempelvis finns fall i dag där parterna behandlas olika på grund av kön. 
Kommuner och myndigheter ska inte tvingas underlätta polygama äktenskap 
och därtill finansiera boende som en följd av äktenskapen, som om de hade 
ingåtts i Sverige hade brutit mot lagen.

I ett utlåtande från Migrationsverket 2016 konstateras det att det finns 
förutsättningar för att vägra uppehållstillstånd då individer söker 
uppehållstillstånd på grund av anknytning till samma make. Hos en uttalat 
feministisk regering bör det därför finnas en uttalad vilja att adressera 
problematiken kring polygama äktenskap. 

Med anledning av ovanstående skulle jag vilja fråga statsrådet Åsa Regnér 
följande: 

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta inom sitt ansvarsområde för att 
adressera månggifte?

………………………………………

Ann-Charlotte Hammar Johnsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-09-21
Besvaras senast
2017-10-04 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


